
PROTOKÓŁ NR  XXXI/2009
Z Sesji  Rady Gminy Popów odbytej w dniu 26. Listopada  2009 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy Popów

W Sesji   uczestniczyli:
Radni wg załączonej listy obecności 14
Sołtysi wg załączonej listy obecności  16
Wójt Gminy – Bolesław Świtała
Sekretarz gminy – Teresa Buchlińska
Skarbnik Gminy Paweł Hanus
Radny Powiatowy – Marek Sawicki
Pracownicy Urzędu Gminy – Konieczny Wojciech Marcin Zomerfeld
Kierownik GZAOS- Moczek Krzysztof

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie jej prawomocności
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad Sesji
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
5. Sprawozdanie  Wójta z działalności  między sesyjnej
6. Informacja  nt. dopłat bezpośrednich   i rent  strukturalnych  rolników w gminie Popów 
7. Informacja na temat pozyskania środków pozabudżetowych , w tym unijnych  w roku 

2008 i 2009
8. Uchwalenie podatków na 2010 rok
9. Dyskusja 
10. Wolne wnioski i zapytania
11. Podjęcie uchwał w sprawie:

- obniżenie ceny żyta
- podatku od nieruchomości na 2010 rok
- podatku od środków transportowych na 2010 rok
- zmiany w budżecie gminy
- przyjęcie programu współpracy  Gminy Popów z Organizacjami pozarządowymi na 

2010 rok.
- sprzedaży Domu Nauczyciela w Rębielicach Królewskich

12. Zamknięcie obrad XXXI Sesji  Rady Gminy

Przebieg posiedzenia:

Przewodniczący Rady Gminy Józef Macherzyński  wypowiada słowa „Otwieram XXXI sesje 
Rady Gminy Popów. Stwierdzam, że dzisiejsze obrady są  prawomocne , gdyż na ustawowy 
skład rady 15 osób w Sesji bierze udział 14 radny. / Radny Zagrodnik Robert nieobecny 
usprawiedliwiony
Ad.2
Przewodniczący Rady Gminy Józef Macherzyński przedstawia proponowany  porządek 
obrad Sesji . Pyta czy są uwagi do porządku obrad Sesji.
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Wójt Gminy Bolesław Świtała zgłasza wniosek o wycofanie z porządku obrad Sesji pktu 6 
Informacja  nt. dopłat  bezpośrednich i rent strukturalnych  rolników w gminie Popów , 
ponieważ Kierownik Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa nie może w dniu 
dzisiejszym wziąć udziału  w  Sesji i prosi o przełożenie tego punktu obrad na następną 
sesję., ponadto Wójt wnioskuje o włączenie do porządku obrad Sesji  trzech uchwał:
W sprawie: zbycia nieruchomości gruntowej, w sprawie zmian w planie przychodów i 
wyadtków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok oraz 
ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych  na terenie gminy Popów.

Przewodniczący Rady Gminy  Józef Macherzyński przeprowadza  głosowanie w sprawie 
przyjęcia  porządku obrad Sesji ze zmianami.
Radni jednogłośnie  głosują za przyjęciem  porządku Sesji. Zatem porządek  obrad Sesj i 
przedstawia się następująco.
1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie jej prawomocności
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad Sesji
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
5. Sprawozdanie  Wójta z działalności  między sesyjnej.
6. Informacja na temat pozyskania środków pozabudżetowych , w tym unijnych  w roku 

2008 i 2009
7. Uchwalenie podatków na 2010 rok
8. Dyskusja 
9. Wolne wnioski i zapytania
10. Podjęcie uchwał w sprawie:

- obniżenie ceny żyta
- podatku od nieruchomości na 2010 rok
- podatku od środków transportowych na 2010 rok
- zmiany w budżecie gminy
- przyjęcie programu współpracy  Gminy Popów z Organizacjami pozarządowymi na 

2010 rok.
- sprzedaży Domu Nauczyciela w Rębielicach Królewskich
- zbycia nieruchomości gruntowej
- zmian w planie przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej  na 2009 rok.
- ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy.

11. Zamknięcie obrad XXXI Sesji  Rady Gminy

Ad3.
Na wniosek radnego Wojtyra Włodzimierza protokół z ostatniej Sesji i   radni przyjmują bez 
czytania.
Ad.4
Do Komisji uchwał i Wniosków  radni zgłaszają  następujące osoby
1. Garbiec Teresa
2. Drabik Henryk 
3. Lubczyński Henryk

Zgłoszeni radni wyrażają zgodę na prace w komisji.
Przewodniczący Rady Gminy Józef Macherzyński  przeprowadza głosowanie w sprawie 
powołania  komisji uchwał i wniosków.
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Radni jednogłośnie głosują za składem komisji.
Ad.5

Wójt Gminy Bolesław Świtała składa sprawozdanie  z działalności w okresie między 
sesyjnym . Wójt Gminy na początku swojego wystąpienia podaje  niezbyt zadawalającą 
informację dla rolników , a mianowicie, że gmina Popów do końca roku kalendarzowego 
2009 nie otrzyma  dopłaty akcyzy  na paliwo, z powodu braku środków w budżecie. W dniu 
2 listopada 2009 roku  Wójt Gminy  odbył spotkanie z radą sołecką  z Dąbrówki i 
Wicestarostą  Romanem Minkiną   w sprawie: budowy chodnika  i drogi powiatowej  we wsi 
Dąbrówka. Spotkanie to miało na celu  wypracowanie takiego kompromisu, aby wspólnie z 
Powiatem położyć kawałek chodnika na zakręcie   w Dąbrówce . Strony uzgodniły, że powiat 
da krawężniki na długość położonego chodnika.
Podpisano porozumienie  z wykonawcą  na modernizacje Centrum Kultury  w Popowie. 
Podpisano umowę  na Studium Wykonalności  dotyczące  rekultywacji  wysypiska śmieci  w 
Więckach . Gmina na ten cel otrzyma środki., choć zdaniem Wójta nie wystarczą one na 
wykonanie tego zadania.
12 listopada 2009 roku podpisano umowę  w  Urzędzie Miejskim w Częstochowie dot. 
programu założenia  światłowodu. Światłowód będzie  doprowadzony do skrzyżowania  w 
Popowie.   Przewód ten nie może być  przedłużony do Smolarzy , ponieważ  gmina Lipie  nie 
jest tym zainteresowana ,gdyż miejscowości z tej gminy, które mogły by być  podłączone  do 
niego tj.Julianów, Lindów ,Stanisławów  czy Albertów są już uzbrojone w tego typu 
światłowody.
Wójt uczestniczył również w obradach Lokalnej Grupy Działania” Zielony Wierzchołek 
Śląska ,na których było uchwalenie Statutu  itd. W skład zarządu tego Stowarzyszenia 
wchodzi Wiceprzewodniczący Rady Gminy Popów  Matyszczak Robert., który jest 
poinformowany w pracy tego stowarzyszenia. Od 1 grudnia 2009 roku będą  składane 
wnioski o pozyskiwanie środków i my również weźmiemy w tym naborze wniosków udział. 
Wójt Gminy przypomniał ,że rok 2010 będzie rokiem jubileuszowym dla samorządów, 
chcemy jakoś tą rocznice uczcić. W związku z tym  odbyło się spotkanie  z osobami , które 
pracowały w tamtym okresie w administracji , aby pozyskać pewne dane do 
przygotowywanej do wydania książki .Wójt uczestniczył również w szkoleniu w Szczyrku , 
dotyczącym pozyskiwania  inwestorów z krajów azjatyckich i Bliskiego Wschody , takich 
jak Chiny , Korea . uczestniczył też w Zjeździe ZHP w Kłobucku. W sprawozdaniu z 
działalności ZHP  dh Halina Wróbel bardzo wiele mówiła o działalności Związku, 
wymieniała jednostki które wspierały  ZHP. Nie było mowy o gminie Popów , a przecież ten 
Ośrodek znajduje się na naszym terenie i my jako gospodarze bardzo dużo pomagamy temu 
ośrodkowi. Jeżeli chodzi o inwestycje, to  w dalszym ciągu w Rębielicach Królewskich 
robiony jest chodnik , pozostało jeszcze około 500 m  do położenia. Pomimo tak ładnej 
pogody nie uda się położyć go w tym roku. Dzięki Starostwu Powiatowemu  dużo udało nam 
się w tym roku zrobić. Korzystając z obecności radnego powiatu pana Marka Sawickiego 
Wójt Gminy dziękuje   naszym radnym Panu Markowi Sawickiemu i panu Przygodzie 
Mirosławowi za  popieranie realizacji naszych inwestycji , bo to co osiągnęliśmy świadczy o 
naszej gospodarności i zaradności. W okresie od ostatniej Sesji   zostało podjętych  6 uchwał, 
które są sukcesywnie realizowane oraz 5 zarządzeń.
1 w sprawie :
Ad.6
Informacje na temat pozyskania środków pozabudżetowych ,w tym unijnych  w roku 2008 i 
2009  składa Skarbnik  Gminy Paweł Hanus.
Największym wnioskiem  jaki był złożony  do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 
„Podstawowe Usługi dla ludności ‘ to był wniosek  na kanalizację Popów, Zbory , Florianów 
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na kwotę 1 558 474 zł. Po ocenie formalnej , uzupełnionej w listopadzie , jest szansa na to 
abyśmy te środki  otrzymali. Wyniki ogłoszone zostaną  w styczniu 2010 roku
W kwietniu złożone zostały również wnioski na modernizację Gminnego Centrum Kultury 
w Popowie i miejsca postojowe w Popowie. Wnioski zostały pozytywnie ocenione . 
Dofinansowanie  w wysokości 50 % zostało już przyznane. Umowy na wykonanie tych 
inwestycji zostały podpisane. Następnie złożono dwa wnioski na   środki z Urzędu 
Marszałkowskiego  z Programu Odnowy Wsi po 20 tys. zł.na świetlice w Zborach i Dębiu. 
Złożony wniosek na „Schetynówkę” na budowę drogi na ul ,Długosza i Ogrodową w 
Popowie  został załatwiony negatywnie. Złożony został wniosek na projekt ciągu pieszego 
Popów skrzyżowanie – Dębie . Otrzymaliśmy 58 550 zł. Z narodowego Programu 
Przebudowa Dróg lokalnych 
Złożono wniosek na budowę chodnika i kanalizacji  w ciągu drogi  gminnej na kwotę 6 790 
305 zł .Wniosek został załatwiony odmownie z powodu  braku prawidłowej numeracji dróg 
lokalnych.
Otrzymano zwrot 105.000,00 zł z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych wydanych środków 
na budowę drogi  w Kamieńszczyźnie ul. Lipowa 
Złożono również wniosek na projekt ciągu pieszo-rowerowego Popów-Dębie z Urzędu 
Marszałkowskiego przy drodze wojewódzkiej.
Złożono wniosek na sumę 1 773 210 zł  z RPO WŚ . Program „ Modernizacja  dróg szansą 
na     poprawę aktywności  gminy Popów”. Czekamy na rozstrzygnięcie wniosków w tej 
sprawie.
Dzięki pozyskiwaniu tych środków z roku na rok przybywa nam  nowych inwestycji, dróg , 
odnowionych budynków publicznych i to cieszy władze gminy, powinni być z tego również 
zadowoleni i mieszkańcy gminy.

Ad.7
Przewodniczący Rady  Gminy Józef Macherzyński informuje radnych ,że rada gminy, na 
wczorajszej komisji dyskutowała nad stawkami podatków , radni  zadecydowali , aby nie 
podnosić  podatków w tym roku , aby  pozostały na takim samym poziomie jak były w roku 
ubiegłym. Obniżono jeszcze cenę skupu żyta do 25 zł, ponieważ taka jest cena żyta w terenie. 
Wszyscy wiemy mówi Przewodniczący Rady Gminy ,że sytuacja w rolnictwie jest trudna , 
ceny wszystkich środków do produkcji wciąż „jdą w górę”, natomiast ceny produktów 
rolnych  maleją i dlatego my jako rada gminy możemy coś dla rolników zrobić , to chociaż 
nie podnosić im podatków. Bo jak przed chwilą powiedział pan Wójt gminy rolnicy nasi  do 
końca roku nie otrzymają akcyzy na paliwo, którą mieli otrzymać już  w listopadzie, kiedy 
będzie i czy będzie  nie wiadomo.

Ad .8 i 9
Przewodniczący Rady Gminy Józef Macherzyński prosi o pytania do Radnego Powiatowego 
pana Marka Sawickiego.
Radna Teresa Garbiec pyta  już po raz któryś w swojej kadencji czy będzie dokończona ta 
droga w Kulach, bo gmina włożyła w nią tyle pieniędzy i nasze starania pójdą na marne. Ta 
droga się rozleci.
Radny Sawicki odpowiada , że nie jest w komisji  budżetowej, ale będąc  na najbliższej Sesji 
będzie w tej sprawie rozmawiał , czy jest możliwe ujęcie tej drogi w planie inwestycji. Wie 
,że będzie wiosną  robiona droga Więcki- Wąsosz Dolny  i poszerzenie drogi od ul .Górnik 
do skrzyżowania w Rębielicach Królewskich
Radny Kasprzak Jerzy porusza temat chodników w Rębielicach Królewskich  przy drodze 
powiatowej na ul. Górnik i św. Wojciecha.,po drodze tej jeździły  TIRY wożąc piasek na 
obwodnicę w Krzepicach i ta droga jest bardzo zniszczona i czy powiat w zamian za to nie 
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zrobił by nam chodników, chodzi tutaj również o bezpieczeństwo mieszkańców wsi  a 
szczególnie dzieci  chodzących do  szkoły.
Radna  Starzyńska Mariola również  upomina się o chodnik w Dąbrówce , wszędzie te 
chodniki sa robione.
Przewodniczący Rady Gminy Józef Macherzyński podkreśla ,że już trzy lata walczymy o ten 
kawałek drogi w Kulach , tam jest około 100 m i nie możemy wywalczyć tej nakładki. 
Radny Bęben Kazimierz podnosi temat pozyskania środków   z programu „Kapitał ludzki’. 
Mamy teraz Kierownika oświaty i  dobrze by było , aby były składane takie wnioski przez 
wszystkie szkoły. Bo jak wszyscy wiemy oświata pochłania bardzo dużą część naszego 
budżetu.
Wójt gminy mówi, że  były składane 2 wnioski  i zostały odrzucone.
Przerwa godz. 11,20 
Po przerwie
Radna Garbiec Teresa  prosi o pomoc w odnowieniu świetlicy w Kulach. Wniosek ten 
popiera również Radny Matyszczak Robert, który powtarzał za innymi radnymi , że tam 
świetlica była spalona i środków z rady sołeckiej nie wystarczy nawet na fundamenty , ale 
tam fundamenty są i jest kawałek muru. Tam trzeba by było tylko przykryć ten budynek i 
wyremontować wewnątrz,
Sołtys z Kul Stachera Sławomir, ten budynek świetlicy nie został spalony , są nadal mocne 
fundamenty  i można tą świetlicę odnowić.
Sołtys wsi Zawady prosi o obcięcie krzewów leszczyny przy drodze w Zawadach.
Radny Drabik Henryk rozważa możliwość odtworzenia drogi polnej  w miejscowości 
Popów . o której dowiedział się  na komisji. Droga ta najprawdopodobniej została zaorana 
przez rolników i jeżeli Wójt  odmierzył by , gdzie ta droga powinna przebiegać to on jest 
skłonny  tą drogę zrobić. 
Przewodniczący Rady Gminy Józef Macherzyński odnosi się do  wypowiedzi sołtysa z Kul 
wyjaśnia, że radni nie są przeciwni , aby Kule nie miały świetlicy , bo są za tym , ale nie 
wszystko udaje się zrobić.
Do  zadanych pytań ustosunkowuje się  Wójt Gminy
Wójt Gminy  nie widzi możliwości , aby można  było coś budować na ruinach starej 
świetlicy w Kulach, bo tak jak wcześniej powiedział to jest zbyt duży wydatek. Tam trzeba 
pozwolenie  i zrobić całą dokumentację, nie wystarczy oprzeć się na istniejących murach.
Jeżeli chodzi o wycinkę leszczyny to został złożony wniosek do  Starostwa Powiatowego.
Działka w Popowie ma dojazd z drugiej strony i droga tam jest o szerokości około 4 m . 
Gmina  nie będzie wytyczać tej drogi, może ewentualnie podać wymiary działki i drogę 
można zrobić , aby był tam dojazd.
Radny Bęben Kazimierz porusza problem przejazdu koło pana Ptaka w Antoniach . tam jest 
ta droga taka wąska ,że nie można większym samochodem przejechać , czy nie można 
wykupić po parę metrów gruntu od właścicieli tych działek przy tej drodze i poszerzyć ją.
I druga sprawa jaka bulwersuje ludzi to wysypisko śmieci. Radny Bęben Kazimierz sam 
namawiał  radnych do utworzenia tego  wysypiska , dokładał wszelkich starań , aby to 
wysypisko powstało teraz  tłumaczy ludziom, że ono musi być zamknięte. Skoro jest ono 
nieczynne to powinniśmy dołożyć wszelkich starań , aby przynajmniej zawalić piachem , aby 
te papiery nie „fruwały” po polach i nie powstały jakieś choroby. Śmieci sa wywożone już 
nie na wysypisko tylko obok niego – mówi radny Bęben Kazimierz.
Do tego tematu również odniósł się Wójt Gminy  i mówi ,że znany mu jest dobrze temat 
wysypiska , policja jeździ i kontroluje, czy ktoś tam nie wywozi śmieci , osoby które 
wywożą tam będą ukarane. Gmina wie kto to robi . Na razie są tam policjanci i pilnują tego 
porządku. Wójt Gminy mówi, że skoro inne gminy nie miały wysypiska i jakoś sobie radziły 
to i my musimy sobie poradzić . Może i dobrze się stało ,że to wysypisko jest zamknięte , bo 
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jeżeli by miało obsługiwać 150 tys. mieszkańców i  nie wiadomo jakie odpady by się tu 
składowało  , było by gorzej. Bo do tej pory to wysypisko służyło tylko mieszkańcom gminy 
mieszkańcy składowali na nim swoje  śmieci i za to nie płacili , więc  nie było na nim 
odpadów  jakiegoś toksycznego pochodzenia. Wysypisko to nie przynosiło zbyt dużych 
dochodów, 
Przewodniczący Rady Gminy Józef Macherzyński uzupełnia wypowiedź Wójta Gminy ,że 
byli chętni do wydzierżawienia tego wysypiska , bo zrobione jak na tamten okres czasu  było 
solidnie i  zgodnie z ówczesnymi wymogami., ale nie było zgody.
Korzystając z obecności pracowników urzędu gminy Przewodniczący rady Gminy pyta co 
dalej z planem zagospodarowania przestrzennego 
Głos w tej sprawie zabiera pan Marcin Zomerfeld, jeżeli chodzi o plan  , nadal czekamy  na 
wnioski leśne i rolne, jeżeli tylko będą w gminie będziemy mogli przystąpić  do uchwalenia 
planu . Miejscowości sporne będziemy musieli wydzielić i wznowić procedurę  i ponownie 
przystąpić do opracowania Studium uwarunkowań  dla tych miejscowości. A wyłączeniu 
podlegały by Popów, Dąbrówka .
Kasprzak Jerzy pyta co w takim razie z Rębielicami. 
Wójt Gminy odpowiada, że  po zebraniu w Rębielicach Królewskich  chce , aby rada 
ustosunkowała się do tego Studium, miał ten temat być omawiany na posiedzeniu komisji , 
ale nie był. 
Radny Kasprzak Jerzy wyjaśnia , że na zebraniu mieszkańców Rębielic Królewskich, tylko 1 
głos był za wiatrakami , a 99 % przeciwko, mieszkańcy nie życzą sobie , aby były 
przekształcone tereny  na przemysłowe. Kamieńszczyzna też się do tego dołączyła.
Sołtys Dąbrowy – Randak Waldemar pyta co dalej z tą drogą Tyrka. Pan Marcin Zomerfeld
odpowiada, że zostało złożone  pozwolenie na budowę  tej drogi. Dzisiaj pan Konieczny był 
na wbiciu  graniczników na tej drodze .
Radny Matyszczak Robert  na tych polach ,   które są zalesione  samoistnie , to aby był ten 
las trzeba sobie  samemu te działki przekształcić, czy tego nie można ująć w Studium. Pan 
Marcin Zomerfeld  wyjaśnia, jeżeli te działki nie są przeznaczone pod zalesienie, gmina 
może te działki  odrolnić i był taki czas kiedy mieszkańcy zgłaszali  te wnioski , ale  teraz 
najlepiej indywidualnie zgłaszać się do Starostwa Powiatowego celu odrolnienia tych 
działek.
Odnośnie  drogi na Antoniach wypowiada się pracownik Urzędu gminy  pan Wojciech 
Konieczny ,który  wyjaśnia, że  aby ta droga była drogą , trzeba  zrobić to zgodnie z 
przepisami , a mianowicie  wydzielić działki, zrobić projekt  , dokumentację geodezyjną , 
lokalizację  i wykupienie terenu no i w ciągu 5 lat może być droga zrobiona.
Radny Wróż Henryka , tam chodzi tylko o poszerzenie tej drogi , może mieszkańcy tych 
działek przez którą ta droga przebiega  zgodzą się na poszerzenie tej drogi.
Radny Kocot Jerzy wyjaśnia, że tam jest droga ,tylko tam jest płot i  zrobiony jest pod katem 
90  stopni  i nie da się tam zakręcić .Dlatego trzeba by poszerzyć drogę na tym zakręcie , aby 
można przejechać samochodem.
Pan  Konieczny zobowiązał się do przeprowadzenia rozmowy z właścicielami działek po 
których przebiega droga.
Następnie radni poruszają temat   choroby dzieci na grypę.
Radny Wróż Henryk  porusza sprawę  „ świńskiej grypy ”informuje, że dzieci chorują ,na 
lekcjach jest coraz mniej dzieci, nauczyciele mają obowiązek informowania sanepidu o 
frekwencji dzieci w szkołach i Sanepid podejmuje  decyzje o zamknięciu szkoły.
Radny Kazimierz Bęben  uważa ,że skoro jest mało dzieci na lekcjach to powinno się 
zamknąć szkołę, ponieważ nieobecne dzieci będą miały  „lukę” w nauce.
Pan Moczek Krzysztof odpowiada, że w sytuacjach kiedy dzieci jest mało nauczyciele  nie 
wprowadzają nowych tematów starają się  utrwalać przerobiony materiał
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Radny Kasprzak Jerzy  pyta co ma odpowiadać mieszkańcom Rębielic Królewskich  w 
sprawie wiatraków.
Wójt odpowiada, że trzeba uwzględnić te sprawy w Studium   a w Planie zagospodarowania 
Przestrzennego , teraz nie wiadomo  czy ten wniosek mieszkańców Rębielic Królewskich ma 
być pozytywnie załatwiony. Wójt na dzień dzisiejszy  jako ciało wykonawcze  zobowiązany 
jest do wykonania uchwały jaka podjęli radni.
Radny Kasprzak Jerzy stawia więc wniosek o wyłączenie ze Studium uwarunkowań  Rębielic 
Królewskich .

Ad. 10

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Teresa Garbiec czyta kolejno projekty uchwał:

W głosowaniu bierze udział 12 radnych
Uchwała nr 176 /XXXI /2009 w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 
pierwszych trzech kwartałów 2009 roku , będącej podstawą ustalenia  podatku rolnego na 
2010 r.
Wszyscy radni  jednogłośnie  głosują za przyjęciem  uchwały.

Uchwała  Nr 177/ XXX I/2009  w sprawie: podatku od nieruchomości
W głosowaniu bierze udział 12 radnych
Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem uchwały

Uchwała Nr 178 /XXXI/ 2009 w sprawie: podatku od środków transportowych 
W głosowaniu bierze udział 12 radnych
Wszyscy jednogłośnie głosują za przyjęciem uchwały.

Uchwała 179 /XXXI/ 2009 w sprawie; zmian w budżecie gminy Popów
 W głosowaniu bierze udział 12 radnych 
Wszyscy radni głosują za przyjęciem uchwały

Uchwała Nr 180 /XXXI/ 2009 w sprawie: przyjęcia Programu Współpracy  Gminy Popów z 
Organizacjami Pozarządowymi  na 2010 rok.
W głosowaniu  bierze udział 12 radnych

Wszyscy  radni jednogłośnie głosują za przyjęciem uchwały.
Uchwała nr 181 /XXXI/ 2009  w sprawie; w sprawie zbycia nieruchomości lokalowych
W głosowaniu bierze udział 13 radnych
 Wszyscy radni głosują jednogłośnie za przyjęciem uchwały.

Uchwała Nr  182 /XXXI/ 2009 w sprawie zbycia nieruchomości  gruntowej
W głosowaniu bierze udział 13 radnych
Wszyscy radni jednogłośnie głosują a przyjęciem uchwały

Uchwała nr 183 /XXXI/ 2009 w sprawie: zmian w planie  przychodów i wydatków 
Gminnego Funduszu  ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej  na 2009 rok
W głosowaniu bierze udział  13 radnych
Radni jednogłośnie głosują za przyjęciem uchwały
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Uchwała Nr 184 /XXXI/ 2009 w sprawie: ustalenia liczby punktów sprzedaży  napojów 
alkoholowych  na terenie gminy Popów
W głosowaniu bierze udział 13 radnych
„a” – 12 radnych 
„przeciw” – 1 radny
„wstrzymało się „ - 0

Ad.11

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący rady Gminy Józef Macherzyński   dziękuje 
radnym  za udział w Sesji   a następnie dokonuje zamknięcia Sesji  wypowiadając słowa 
Zamykam obrady  XXXI sesji rady Gminy Popów”. Obrady trwały od godz, 9,00 do 
godz. 12,00.

Protokołowała                                                           Przewodniczący Rady Gminy 
Halina Płuska                                                                Józef Macherzyński

8


	PROTOKÓŁ NR  XXXI/2009
	Pracownicy Urzędu Gminy – Konieczny Wojciech Marcin Zomerfeld

